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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Benkő Tibor, honvédelmi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi folyik a Honvédkórházban (2)?" 

Tisztelt Miniszter úr!

Sorra jelennek meg a hírek a Honvédkórházban kialakult áldatlan állapotokról, melyek mára mind 
az igényjogosultak, mind a területi ellátási kötelezettség alapján a Honvédkórházhoz tartozó 
betegek ellátását veszélyeztetik. Folyamatosak a problémák a sürgősségi betegellátással, az 
egészségügyi dolgozók és rezidensek nem kapták meg a számukra megígért béremelést, az 
orvoshiány pedig elérte azt a szintet, ami miatt már a koraszülött osztály működése is 
ellehetetlenült.

Amikor az Országgyűlésben a kialakult helyzetről kérdeztem a Honvédelmi Minisztériumot, az Ön 
államtitkára válaszában kiemelte: „nemhogy válsághelyzet nincs a Honvédkórházban, nemhogy a 
bérviszonyok az összeomlás szintjére sodorták volna a Honvédkórházat és annak működését, hanem
ennek éppen az ellenkezője az igaz”.

Írásbeli kérdésemre adott minisztériumi válaszból már 2014-ben kiderült, hogy 2014. január 1-
2014. augusztus 31. tartó igencsak rövid időszakban is már 32 orvos hagyta el a Honvédkórházat, 
tehát a helyzet folyamatos romlása szembeötlő volt, mégsem látszott a tárca részéről egyetlen 
érdemi lépés sem, mellyel próbálták volna megállítani a negatív tendenciát. A helyzet pedig azóta 
tarthatatlanná vált. Mivel Ön nem volt hajlandó válaszolni a K/3951. számú írásbeli kérdésemben 
foglaltakra,

ezért újólag kérem Miniszter urat, válaszoljon az alábbi kérdésekre:

Miért nem biztosítja a Honvédelmi Minisztérium a Honvédkórház, mint hadrendi elem, megfelelő 
működését? 

Milyen konkrét intézkedéseket tettek eddig a helyzet megoldására, 2014. január és 2018. 



novembere között? 

Milyen lépéseket tesznek most a kialakult válságos helyzet megoldására? 

Mikorra állítják helyre a koraszülött osztály működését? 
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